
Primãria Adamclisi se pregãteºte pentru
iarna urmãtoare. Autoritatea localã
investeºte 179.219 lei pentru
achiziþionarea unui tractor ºi a unei lame
pentru zãpadã. Primãria Adamclisi
organizeazã licitaþie publicã pentru
achiziþionarea unui tractor ºi a unei lame
pentru zãpadã. Valoarea estimatã a
contractului este de 179.219 lei.
Persoane cu funcþii de decizie din
cadrul autoritãþii contractante sunt
Anton Tudorel Burcea - primar, Sibel
ªerif - secretar, Marian Slabu - contabil.
Agenþii economici interesaþi pot depune
oferte pânã pe data de 24 mai, ora
10.00, urmând ca în aceeaºi zi, la ora
11.00, sã fie deschise ofertele. Achiziþia
este finanþatã din fonduri bugetare. 

Oaspeþi din Bulgaria la Ziua
Satului Lazu 
Administraþia localã a comunei Agigea organizeazã în
data de 24 mai Ziua Satului Lazu. Evenimentul a ajuns la
cea de-a ºasea ediþie. Sãrbãtoarea are loc într-o zi sfântã
- cea a Înãlþãrii Domnului. În Agigea, în dreptul blocurilor
de la stradã, autoritatea localã amenajeazã în aceastã
perioadã 300 de locuri de parcare. Locuitorii din Lazu se
vor putea racorda cât de curând la reþeaua de gaze.
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Sistemul de
alimentare cu apã,
aproape de
finalizare la
Mereni 

Au  început  lucrãrile  pentru
reabilitarea  ºi  extinderea  reþelei
de  alimentare  cu  apã  la  Mereni
ºi  la  Osmancea.  

ªeful autoritãþii locale din
Mereni, Gheorghe Chiriac, a
precizat cã de o lunã de zile se
lucreazã la reabilitarea ºi
extinderea reþelei de apã de la
Mereni. Banii pentru lucrare au
venit la sfârºitul anului trecut.
Autoritatea localã a primit
pentru demararea investiþiei, în
primã fazã, suma de 400.000
de lei. 

www.ziuadeconstanta.ro

Votul
contra
cost
reintrã în
acþiune

Gheorghe Hânsã vrea sã transforme Cernavodã
într-o urbe a normalitãþii, unde progresul ºi protecþia
intereselor cetãþenilor sã fie prioritare. Candidatul
PNL este ferm convins de un singur lucru: „Primarul
este garantul progresului localitãþii sale, al protejãrii
intereselor locuitorilor ºi al promovãrii unei stãri
de normalitate pentru toþi cetãþenii“. Cu aceastã
candidaturã, Gheorghe Hânsã trage un semnal de
alarmã prin care le transmite oamenilor cã nu mai
este timp pentru o experienþã de patru ani ratatã.
„Cernavodã a pierdut cadenþa ºi timpul. Sã trecem
din nou la treabã împreunã!“, este un îndemn ce
face parte din mesajul de campanie al lui Hânsã.
Candidatul PNL crede cã experienþa sa acumulatã
de-a lungul timpului reprezintã un atu în lupta
pentru câºtigarea Primãriei Cernavodã.

Cartierul de tineri din
Topraisar, racordat la
reþeaua de energie electricã
Tinerii din cartierul nou de locuinþe din Topraisar vor avea cât
de curând energie electricã în case. Construcþia unui drum
de exploatare în localitate a devenit ºi ea o certitudine.
Primarul localitãþii din Tropraisar, Stelian Gheorghe, susþine
cã în trei luni de zile locuitorii din cartierul nou de locuinþe se
vor putea racorda la reþeaua de energie electricã. ADMINISTRAÞIE      7

Candidatul PNL la Primãria
Cernavodã, Gheorghe Hânsã, îºi
doreºte sã revinã în administraþia
publicã localã pentru a continua
proiectele de dezvoltare a oraºului

Muzeul Multietnic de la
Peºtera - un obiectiv

care meritã vizitat 
Persoanele care aleg sã-ºi petreacã timpul liber în Valea Izvorului
nu trebuie sã rateze vizita la Muzeul Multietnic inaugurat în data

de 28 aprilie, de Ziua Comunei Peºtera, de
autoritatea localã condusã de Valentin Vrabie. 

Harta eolianã a judeþului
Constanþa
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Comuna Adamclisi
achiziþioneazã un utilaj
pentru deszãpezire
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8„Cernavodã a pierdut cadenþa ºi timpul“

Gheorghe Hânsã garanteazã
progresul oraºului Cernavodã 
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De la „invazia“ eolienelor, judeþul
Constanþa s-a umplut de... mori de
vânt.Unii spun cã este mediul cel mai
propice pentru dezvoltarea proiectelor
eoliene, alþii susþin cã aici se gãsesc
cele mai bune suprafeþe de terenuri,
însã cu toþii sunt de acord cã
Dobrogea este raiul investitorilor în
eoliene. Puþine sunt localitãþile în care
sã nu întâlnim nici mãcar un proiect.
Este clar cã dezvoltarea comunitãþilor
va avea la bazã, într-o anumitã mãsurã,
ºi acest aspect. Adamclisi este una
dintre localitãþile care nu au reprezentat
interes pentru investitori. Doar douã
societãþi vor sã dezvolte în zonã
proiecte eoliene: Enol Grup ºi Midmar
Callatis SA. În Agigea s-au „postat“
Romwind ºi Neg Project, afacerile lui
Marian Turbatu, preºedintele Asociaþiei
Eoliene Române.

Campania electoralã 
a început ºi cu ea vor
reveni în prim-plan ºi
arhicunoscutele
abuzuri. 


